

**No. 187—Mr. Reynolds—May 30, 1973**

That an Order of the House do issue for copies of the audited statements or unaudited, as the case may be, of all OFY and LIP projects in British Columbia for the year 1971-1972.

**No. 219—Mr. Beattie (Hamilton Mountain)—May 30, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the full particulars as to ownership of Newfoundland Steamships Limited.

**No. 78**

May 31, 1973—Resuming debate on the motion of Mr. Lambert (Bellechasse), seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre):—

That an Order of the House do issue for copies of the signed agreement and all other documents relating to the offer of a guaranteed loan made by the Department of Regional Economic Expansion to the Parc Samuel Holland Hotel of Quebec. (*Debated 54 minutes*).

**No. 207—Mr. Yewchuk—June 6, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the study made for the government of the ethnic press in Canada, undertaken as part of the Cultural Development Programme.

**No. 209—Mr. Yewchuk—June 6, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the report of the government on Canadian ethnic studies.

**No. 210—Mr. Yewchuk—June 6, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the policy alternatives paper prepared on the basis of report to the government on Canadian ethnic studies.

**No. 212—Mr. Yewchuk—June 6, 1973**

That an Order of the House do issue for copies of any reports so far completed by IACC.

**No. 235—Mr. McKenzie—July 4, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the report prepared by P.S. Ross and Partners, Management Consultants, of cost ascertainment study for the Canada Post Office.

**No. 77—Mr. Mazankowski—July 11, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of all correspondence, telegrams and other documents between the Minister of Finance and/or other responsible Ministers, and the auditing firms of Touche, Ross and Co., Peat, Marwick and Mitchell, in connection with the auditing services for Air Canada and Canadian National Railways.

**N° 187—M. Reynolds—30 mai 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies des bilans financiers, vérifiés ou non, suivant le cas, de tous les projets réalisés en Colombie-Britannique en 1971-1972 dans le cadre du Programme Perspectives-Jeunesse et du Programme des initiatives locales.

**N° 219—M. Beattie (Hamilton Mountain)—30 mai 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de tous les détails concernant les propriétaires de la *Newfoundland Steamships Limited*.

**N° 78**

31 mai 1973—Suite du débat sur la motion de M. Lambert (Bellechasse), appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre):

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de l'entente conclue et, de tous les documents relatifs à l'offre de garantie de prêt faite par le ministère de l'Expansion économique régionale à l'Hôtel Parc Samuel Holland de Québec. (*Durée du débat: 54 minutes*)

**N° 207—M. Yewchuk—6 juin 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de l'étude sur la presse ethnique du Canada faite pour le gouvernement dans le cadre du Programme de développement culturel.

**N° 209—M. Yewchuk—6 juin 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie du rapport du gouvernement sur les études ethniques canadiennes.

**N° 210—M. Yewchuk—6 juin 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie du document sur les politiques éventuelles rédigé en fonction du rapport sur les études ethniques canadiennes qui a été remis au gouvernement.

**N° 212—M. Yewchuk—6 juin 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de tous les rapports que l'«IACC» a terminés jusqu'à présent.

**N° 235—M. McKenzie—4 juillet 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie du rapport rédigé par P.S. Ross & Partners, conseillers en gestion, relativement à une étude sur l'établissement du prix de revient pour le compte du ministère des Postes du Canada.

**N° 77—M. Mazankowski—11 juillet 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de la correspondance, des télégrammes et des autres documents échangés entre le ministre des Finances et/ou tout autre ministre en cause et les vérificateurs-comptables Touche, Ross et Cie et Peat, Marwick and Mitchell, au sujet des services de vérification-comptable dispensés à Air Canada et au Canadian National.